
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 31. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 619
Til spørgsmål nr. 463 - bortfald af tilbringerbusser til hospitaler og sygehuse -
anføres det, at "der kan i lige så høj grad være tale om en effektivisering, hvor
et mindre tal tilbringerbusser samlet set giver en højere frekvens til og fra ho-
spitaler og sygehuse", hvilket ikke svarer til det reelle, nemlig at bortfaldet har
forringet transportmulighederne for mange mennesker, fx mistede Fredensborg
i 2010 sine tre busser med direkte forbindelse til Hillerød Sygehus, uden at no-
gen af dem blev erstattet - og ministeren bedes derfor forholde sig til det, der er
sket over hele landet, og ikke til hvad Trafikselskaberne og ministeren formoder
må være det ideelle.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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